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§ 150 
Svar på skrivelse från (M), (FP), (KD), (C) - Effektivare användning 
av stadens lokaler  
Dnr 01.01/1040/2015 
 
BESLUT 
 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 

I en skrivelse till idrottsnämnden tar Moderaterna, Liberalernas, Kristdemokraterna och 

Centerpartiet upp frågan om nyttjandet av befintliga motionsrum. 

Beläggningsgraden för motionsrummen är i genomsnitt 49 procent. Tider fördelas inför varje 

säsong till ansökande föreningar, resterande tider bokas löpande genom Interbook.  

En ungefärlig investeringskostnad för en 100 kvm stor tillkommande yta för ett motionsrum i 

ytterstaden uppskattas till 2 mnkr, och den ökade hyreskostnaden till mellan 100-200 tkr år 1, 

beroende på lokalens storlek. För en koncepthall i innerstaden uppskattas motsvarande 

kostnader till 3,5 mnkr respektive 180-360 tkr.  

Förvaltningen kontrollerar regelbundet att lokalerna används på bokade tider. Kunder som 

trots upprepade påstötningar inte använder sina bokade tider bokas av och tiderna läggs ut i 

Interbook. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
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Bo Sundin (M) m.fl. , Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande: Vi vill börja med att tacka förvaltningen för en tydlig 

redovisning av läget. Vi är dock inte helt nöjda med svaret. Korpen Stockholm har uttryckt att 

de har svårt att få tag på träningslokaler och därmed svårigheter att bedriva sin verksamhet i 

Stockholms stad. Enligt dem har de svårt att få tag på tillräckligt med träningstider, detta trots 

att de inte har något emot att använda befintliga motionsrum. I svaret från förvaltningen går 

det dock att utläsa att motionsrummen inte är bokade mer än knappt 50 procent. Vi anser 

därför att det är angeläget att förvaltningen förbättrar arbetet med att förbättra matchningen 

mellan efterfrågan och utbudet. Detta då det är angeläget att maximera nyttjandet av stadens 

anläggningar i syfte att öka den fysiska aktiviteten bland stockholmarna.   
 

 

 

§ 151 
Svar på skrivelse - Tillgång till stadens gymnastiksalar 
Dnr 01.06/1146/2015 
 
BESLUT 
 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
I en skrivelse ställs fyra frågor om tillgången till stadens gymnastiksalar. I tjänsteutlåtandet 

redovisas för arbetet med kategorisering av skolidrottshallarna, installationer av kortlås, 

samarbetsformer mellan förvaltningarna och bokningsgrad. Förvaltningen konstaterar att 

ambitionen om antalet nya kortlåsinstallationer inte har uppfyllts. Det finns däremot skäl att 

tro att föreningslivets tillgång till gymnastiksalar ska öka under de kommande månaderna. 

 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M) m.fl. , Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande:  

Vi vill börja med att tacka för en bra genomgång av läget just nu. Vi tycker dock att det är 

problematiskt att arbetet med att låsa upp skolgymnastiksalar går så långsamt. Det är 

angeläget att frågan ligger högt upp på samtliga berörda förvaltningars agendor då 

skolidrottssalarna ska ses som en stadsgemensam resurs.  

 


